
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 329

I artiklen ”Skatteministeriet undlod at sende blodrøde advarsler videre til vagthund ved

»en fejl«” bragt i Berlingske den 9. marts 2020 nævnes en revisionsrapport om manglen-

de kontrol med statens indtægter fra selskabsskat, hvor der henvises til, at det er muligt

for selskaber »uretmæssigt at anvende det samme skattemæssige underskud flere gan-

ge«. Vil ministeren oplyse, hvad man har gjort for at rette dette, så skattemæssigt under-

skud ikke kan bruges flere gange?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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